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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2023. március 6. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2023/3 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom a bizottság határozatképes, 
mindhárom fő jelen van. A mai ülésünket megnyitom. Köszöntöm a jegyző urat, polgármester urat, 
a napirendi ponthoz az előadókat. Kérdezném, hogy van-e más napirendi pontra javaslat? Nincs. 
Akkor aki a meghívó szerinti napirendi pontokat elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
18/2023.(III.6.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
2.) Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
3.) Mezőőr beszámolója 
4.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
 
Sági Mihály elnök: Kezdünk az első napirendi ponttal. Az első napirendi ponthoz a mellettem ülőt 
szólítom. Délelőtt mi megbeszéltük, de az nem hivatalos. Az előző előterjesztéshez képest én naiv, 
aki végig nézte a főszámokat azokba eltérést nem láttam.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A 2-es mellékletnek az átadott pénzeszközei változtak. 
Most már módosítottuk a Többcélú Társulásnak, a járóbeteg szakellátás, ügyelet is módosult. 
Tisztázódott, hogy mennyi az ez évre átadandó legalábbis amiről eddig szó volt. Az óvodának és a 
közös hivatalnak benne van az új.  
 
Kovács Andrásné tag: Azok, amik nem voltak a múltkor pontosítva az pénzösszegek azok 
módosultak le, fel. Illetve ott az államháztartáson belül átadott pénzeszközök közé feljött egy tízen 
valahány milliós összeg.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az óvoda növekedett, az benne volt csak kevesebbel 
az első olvasatban.  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Én csak annyival szeretném kiegészíteni, hogy lehet, hogy az előző 
bizottsági ülésen nem volt hangsúlyosan kiérzékelve, hogy a 2022.  évi iparűzési adóbevallásokat 
még mindig a kedvezményes módon kell beadni a bevallásokat a kkv vállalkozásokra vonatkozóan. 
Majd ez az új sávos adóztatás 2023. január 1-vel indul és ezt a bevallást majd 2024-ben május 31-
ig kell beadni. Ennyiben szerettem volna hangsúlyozni. A KATA-s egyéni vállalkozók mindenki tudja, 
hogy augusztus 31-gyel megszűntek. Az új szabályozás szerint KATA mód alapján adózni egész más 
új törvény jött ki és az alapján kell adóztatni. Éppen ebből eredően március 16-val esedékes KATA-
s egyéni vállalkozóknak nem került iparűzési adó előírás. Nekik majd a bevallásban május 31-ig kell 
megjelölni, hogy milyen módon szeretnék a bevallást elküldeni. Tudva levő, mondtam már, hogy a 
közszolgálati jogviszonyom december 31-vel megszűnik. Szeretném minél tovább segíteni itt a 
munkát, illetve az új kollegát próbálom majd betanítani, minél jobban belevezetni a dolgokba. Nekem 
tudva levő, hogy hat hónap szabadságom van, azt azért valamilyen módon csak nem szeretném, ha 
elveszne. Köszönöm szépen.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm. Kérdésem, Pusztaszeren sok ez a KATA-s vállalkozó?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: 32, elég sok.  
 
Sági Mihály elnök: Jó. Köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Annyit még az óvodához, hogy ott van esély arra, hogy azt majd még 
egy utófinanszírozásba megkapjuk.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ők majd csak októbertől fognak tudni rá igényelni. Ez 
azt jelenti, hogy egy évnek a bére oda van, azt magunknak kell állni. Majd, ami most októbertől 
beadnak arra tud finanszírozni, az egy három hónap lesz talán.  
 
Máté Gábor polgármester: Az utófinanszírozásra is van lehetőség nekem azt mondta, hogy amit 
most beleteszünk arra utólagosan kap finanszírozást.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Arra fogunk utólagosan kapni, ami a garantált 
bérminimum emelésből növekmény. Arra minden féle képpen kiegészítő támogatást ad az állam 
nekik is majd év közben. Azt nem tudom, hogy mikor állapítják meg. Valamelyest csökkenni fog ez 
az összeg, de annak az egy főnek a bérét minden képpen ki kell, hogy gazdálkodjuk, arra nem tudnak 
utólag kérni.  
 
Sági Mihály elnök: Jó. Köszönöm.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Megkérdezhetem ez egy nagyon kicsike dolog, ez a szünidei étkeztetés 
támogatás két helyen van és azt akarom megkérdezni, hogy miért van két helyen.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Azért, mert 13 680 forintot ad az állam, de nekünk 
annyiba kerül plusz ÁFA.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Jó, ezt nem tudtam. Köszönöm szépen.  
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Sági Mihály elnök: Most másodszorra hallottuk a Palitól ezt a szörnyű híreket. Én megkérdezem, 
hogy amit itt hallunk a Palitól, hogy van hat hónap szabadsága meg ha ő tovább akar dolgozni arra 
van tervezett munkabér, vagy a megváltásra, vagy elvesz?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Decemberi bért még nem tudunk tervezni. Az a 
következő évi költségvetés terhére megy. Egyelőre novemberig vannak a bérek berakva, nem is 
rakhatunk be többet. Azt majd a következő évi költségvetés tervezésnél tudják a decemberi bért 
belerakni.  
 
Sági Mihály elnök: A költségvetést elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
19/2023.(III.6.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek 
költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont. Van-e hozzászólás? Nincs, akkor elfogadásra 
javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
20/2023.(III.6.)EB. határozat 
 
Tárgy: Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága az adósságot 
keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő három évre várható 
összegének megállapításáról szóló határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Mezőőr beszámolója 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont a mezőőr beszámolója. Van-e valami kiegészítésed?  
 
Szabó Sándor: Nincs kiegészítésem. Ha van kérdés, arra válaszolok. Azért jöttem el ma, mert 
szerdán nem tudok itt lenni a testületi ülésen.  
 
Kovács Andrásné tag: Én elolvastam és amire kíváncsi voltam megtudtam ebből a beszámolóból. 
Ez a beszámoló sokkal tartalmasabb, mint mondjuk ezelőtt 10 évvel. Ez a beszámoló az én 
ízlésemnek is megfelel. Köszönöm szépen. Nekem nincsen kérdésem.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Elfogadom ezt a beszámolót. Köszönöm.  
 
Sági Mihály elnök: Én nem. Elfogadásra javaslom én is, de a 9. pontnál arra kérem a polgármester 
urat, jegyző urat, Szabó Sándor urat, hogy a Diófa utca 38-40-et nagyon nézzék körbe, mert ott már 
a csatorna is be van durva, a járdán parkolnak az autók. Ezt nem engedheti meg magának 
Pusztaszeren senki, amit ő ott csinál. Ezzel a kitétellel elfogadásra javaslom.  
 
Máté Gábor polgármester: Ehhez annyit, hogy márciusba szoktuk jegyző úrral és a Sanyival 
bejárni a falut. Ez még előttünk áll. Ha megtettük ezt a bejárást utána van egy kicsi átfutása, hogy 
akkor ezeket a leveleket ki kell küldeni megfelelő helyre, határidőket szabni stb. Ők egyébként 
minden évben szerepelnek ebben a felszólításban, hogy pakoljanak be az utcáról. Vannak ilyen 
emberek akik minden egyes évben, sőt minden egyes fél évben, mert ősszel is szoktunk ilyet tenni 
szerepelnek a listánkon. Általában ezeknek a felszólításoknak a száma folyamatosan csökken az 
utóbbi időben.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A legutóbb is az volt a probléma, hogy ezek rendszámos autók, amik ott 
nagyobb számban előfordultak.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem az a problémám, hogy nincs árok. A vízelvezető árkot betöltötte sóderral 
meg gödröket ásott ott. Az árkot parkolónak kiépítette. Én azt mondom, hogy szólítások fel. 
Elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
21/2023.(III.6.)EB. határozat 
 
Tárgy: Mezőőr beszámolója 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a mezőőr 
beszámolóját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
18/2023.(III.6.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
19/2023.(III.6.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 

2023. évi költségvetéséről 
azonnal 

20/2023.(III.6.)EB. határozat Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő 
fizetési kötelezettségek költségvetési évet 
követő három évre várható összegének 
megállapítása 

azonnal 

21/2023.(III.6.)EB. határozat Mezőőr beszámolója azonnal 
22/2023.(III.6.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi 

összesített közbeszerzési tervének 
jóváhagyása 

azonnal 

 






